
ILTAKOULU RY     PÖYTÄKIRJA 
HALLITUKSEN KOKOUS 17/2023 

 

Aika: Tiistai 21.11. klo 16 

Paikka: Pinni A:n Ylävitonen 

 

Paikalla: 

Saara Vuorinen, puheenjohtaja 

Valtteri Hakala, sihteeri 

Lisbeth Laine 

Anni Ketola 

Heidi Tauriainen 

Henrietta Mikkola 

Lassi-Olavi Mäkinen 
Meeri Jalonen poistui ajassa 16:45 

Parawee Chuenjit 

Pinja Kemppainen 

Ronja Tilli 

Sanni Saikkonen 

 

 

 

Puhe- ja läsnäolo-oikeus: 

Aleksi Kivimaa poistui ajassa 16:13 

 

 

 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 16:02. 

 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 



Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Lisbeth Laine ja Henrietta Mikkola. 

 

 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Lisbeth Laine ehdottaa, että lisätään kohtaan 23. Muut esille tulevat asiat alakohta a) 

Toimintakertomus. Hyväksytään ehdotus.  

Ronja Tilli ehdottaa, että lisätään kohtaan 11. Tulevat tapahtumat alakohta g) Kylpylä. Hyväksytään 

ehdotus. 

Sanni Saikkonen ehdottaa, että lisätään kohtaan 11. Tulevat tapahtumat alakohta h) Johdon kv-sitsit 

29.11. Hyväksytään ehdotus. 

Hyväksytään esityslista muutoksineen. 

 

 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

On saatu kutsu Johto ry:n syyskokoukseen.  

Lisäksi puheenjohtajisto on kutsuttu kahvittelemaan Viking Linen edustajan kanssa mahdollisen 

yhteistyön merkeissä. 

Aleksi Kivimaa tarvitsee selvityksen valmennuskurssin opettajana toimimisen toteutuneista 

työtunneista. Selvitys käytiin kokouksessa läpi ja hyväksyttiin hallituksen toimesta. 

Valintakoeuudistuksesta keskusteltiin. 

 

 

Aleksi Kivimaa poistuu ajassa 16:13 

 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on tällä hetkellä 33 534,64 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

Ei uusia laskuja. 

On saatu yksi (1) uusi kulukorvauslomake. 

Hallitus keskustelee kulukorvauksen suuruudesta. 



Anni Ketola ehdottaa, että maksetaan Aino Uutelalle 40,00 euroa Wappusitsien toastmastereiden 

tarvikkeista. Kulut menevät tapahtumabudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Anni Ketola ehdottaa 9.11.2023, että maksetaan Lisbeth Laineelle 6,18 euroa korurasioiden 

ostamisesta ansiomerkkien jakamista varten. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. 

Hyväksytään ehdotus. 

b) Anni Ketola ehdottaa 9.11.2023, että maksetaan Lisbeth Laineelle 27,95 euroa 

askartelutarvikkeiden hankkimisesta vuosijuhlien askarteluja varten. Kulut menevät 

vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

c) Anni Ketola ehdottaa 9.11.2023, että maksetaan Lisbeth Laineelle 22,00 euroa kiitoslahjan 

ostamisesta vuosijuhlatoimihenkilölle. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään 

ehdotus. 

d) Anni Ketola ehdottaa 9.11.2023, että maksetaan Jenna Krakaulle 22,90 euroa koristeiden 

ostamisesta vuosijuhlien sillikselle. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään 

ehdotus. 

e) Anni Ketola ehdottaa 9.11.2023, että maksetaan Sawings Oy:lle 550,40 euroa vujusilliksen 

pizzoista. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään ehdotus. 

f) Lassi-Olavi Mäkinen ehdottaa 10.11.2023, että maksetaan PROMLER:ille 178,78 euroa 

pikkujoulujen haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtumabudjetista ja katetaan 

lipunmyynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

g) Anni Ketola ehdottaa 13.11.2023, että maksetaan Anni Koivuselle 129,63 euroa 

sillisruokien ostamisesta vujusillikselle. Kulut menevät vuosijuhlien budjetista. Hyväksytään 

ehdotus. 

h) Anni Ketola ehdottaa 14.11.2023, että ostetaan 37,24 eurolla kahvia ja kauramaitoa aj-tilaan. 

Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin myynnillä. Hyväksytään ehdotus. 

i) Pinja Kemppainen ehdottaa 17.11.2023, että lahjoitetaan 20,00 euroa Uuden lastensairaalan 

tukisäätiölle kiitoksena Valtteri Vuorisalolle Kaljaa ja kv-politiikkaa -tapahtumaan 

osallistumisesta. Kulut menevät työelämäbudjetista. Hyväksytään ehdotus. 

j) Anni Ketola ehdottaa 20.11.2023, että ostetaan aj-tilaan glögiä ja pipareita korkeintaan 10 

eurolla. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvin (ja ehkä glögin) myynnillä. 

Hyväksytään ehdotus. 

 

 

 

8. Palaute hallitukselle 

On saatu kaksi uutta palautetta palautelomakkeella. Palautteessa entinen iltakoululainen vinkkaa 

harkkapaikasta. Toisessa palautteessa toivotaan, että vuosijuhlilla palkitut voitaisiin julkaista 

jossain, mieluusti perustelujen kera.  

Hallitus kiittää palautteesta ja panee palkittujen julkaisun toteutukseen. Mainittakoon, että 

harkkapaikasta on jo keretty tiedottaa Politologit -sähköpostilistalla. 

 

 



 

9. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

27.11. järjestetään tutoreiden kiitosilta. 

Meeri Jalonen esittelee tutor ja fuksipalautteen tuloksia. Fuksien osalta tutorointi saa positiivista 

palautetta ja Iltakoulun ilmapiiri koetaan hyväksi. Myös tutoreiden kohdalla palaute on pitkälti 

positiivista. Maisteritutorointi koetaan kuitenkin haastavaksi, sillä osallistuminen ei ole ollut kovin 

aktiivista. Tapahtumien määrän ja laadun suhdetta haluttaisiin kehitellä. Palautteessa fuksiviikot 

ovat saaneet kiitosta. 

Fukseja muistutetaan liittymään Politologit -sähköpostilistalle.  

 

 

 

10. Menneet tapahtumat 

a) Ulkomaanexcursio Brysseliin 7.–10.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Vierailut sujuivat hyvin. Paluupäivä oli stressaava juna 

ja lento-ongelmien vuoksi. Osallistujat ovat kehuneet reissua. Yhtään puhelintakaan ei 

hukattu. 

 

b) Ihastu Iltakouluun 13.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Paikalla oli hallitus ja reilusti toimihenkilöitä 

esittelemässä järjestötoimintaa. Edellä mainittujen lisäksi muita osallistujia oli noin 10. 

 

c) Kaljaa ja kv-politiikka 15.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Noin 20 osallistujaa.  

 

d) Poikkitieteellinen beer pong -turnaus 16.11. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Tapahtuman tulevaisuutta kahdesti vuodessa 

järjestettävänä on pohdittava, sillä se tuottaa säännöllisesti tappiota. 

 

 

Meeri Jalonen poistuu ajassa 16:45 

 

 

11. Tulevat tapahtumat 

a) Johdon fuksitapahtuma 21.11. 

Ei järjestetä.  

 

b) Karaokeilta 22.11. 

Tapahtuma on ilmainen ja sitä tulee vielä mainostaa. 

 

c) Lavatanssibileet 23.11. 

410 lippua myyty.  

 



d) Joululove 28.11. 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 

e) CV-workshop 30.11. 

Iltakoulun kiintiössä on vielä tilaa. Mukana SYY ja Interaktio. 

 

f) Pikkujoulut 4.12. 

Lipunmyynti on alkanut.  

 

g) Kylpylä  

Varmistus kylpylän kanssa hoidetaan huomenna. Järjestetään klo 17–20 välillä. Alustava 

päivämäärä 7.12. Alustavasti osallistujien maksettavaksi jäisi kullekin 4,5 €. 

 

h) Johdon kv-sitsit 29.11. 

Järjestetään. Tapahtumaan on 40 ilmoittautunutta.  

 

 

 

12. Työelämä ja alumni 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 

 

 

13. Koulutuspolitiikka 

Marraskuun alussa järjestettiin koulutuksen ohjausryhmän kokous, jossa käsiteltiin tulevia 

muutoksia tutkinto-ohjelmiin.  

Kollegioon ei päästy osallistumaan. 

Pikkujouluglögit 28.11. Luvassa mahdollisesti bingoa jouluisin palkinnoin. 

Aj-tila keskustelua henkilökunnan kanssa on jatkettu. Jäsenistölle on tehty kysely toiveista uuteen 

tilaan liittyen.  

 

 

 

14. Kulttuuri ja ympäristö 

Kulttuurikatsausta koostetaan. 

 

 

 

15. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 



Brysselin excun sisältöjä työstetään. 

Vuosijuhlien kuvat laitetaan jakoon jäsenistölle Instagramin kautta. 

Toimintakyselyä aletaan työstämään.  

Vuosijuhlista on tehty myös sisältöä TikTokin puolelle. 

Seuraavaan Anti-lehden painokseen tulee juttu vuosijuhlilla palkituista.  

 

 

 

16. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Tänään järjestettiin kehitysyhteistyö teemainen päivystys ainejärjestötilassa. Planista jaettiin tietoa 

ja haalarimerkit olivat suosittuja. 

Aiemmasta tiedosta poiketen, on saatu neljä kv-tutoria. 

 

 

 

17. Varainhankinta 

College-tilauslomake on valmis ja laitetaan jakoon huomenna.  

Loppuneita ja vähissä olevia haalarimerkkejä tilataan lisää. Samalla tilataan, kuten aiemmin on ollut 

puhetta, opintosuuntamerkkejä. Merkeistä on kaksi versiota. Toisessa on käytetty keltaista ja 

toisessa kultaista lankaa kultaisissa yksityiskohdissa. Kultaisella langalla merkki maksaisi 

enemmän. Hallitus suorittaa käsiäänestyksen vaihtoehtojen välillä. Kultainen nauha voittaa 

äänestyksen, joten tilataan merkit kultaisella nauhalla. 

 

 

 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Lentisvuoroa ei olla voitu järjestää kuin kerran syksyn aikana. Vuorosta tehdään yleinen 

palloiluvuoro.  

Uusia TA-paitoja pitäisi hankkia ensi vuodelle. 

 

 

 

19. Ainejärjestötila 

Ei uutta tiedotettavaa. 

 



 

 

20. Uusien jäsenten hyväksyminen 

Lisbeth Laine ehdottaa, että hyväksytään kuusi (6) uutta jäsentä. Hyväksytään ehdotus. 

 

 

 

21. Syyskokous 

Järjestetään huomenna klo 16. Paikan päällä luvassa pientä purtavaa. Sähköistä äänestystä ei voi 

välttämättä toteuttaa, suunnittelua kuitenkin jatketaan. Kokous pidetään neljään tuntiin, sillä 

jatkopaikkaa ei ole löytynyt. Kokouksen afterit Passionissa.  

 

 

 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Syndikaatissa jälleen lähinnä kuulumisia ja puhetta TREY:n uudesta järjestö telegrammista.  

 

 

 

23. Muut esille tulevat asiat 

a) Toimintakertomus  

Hallitus valmistautuu tuottamaan toimintakertomuksen vuodelta 2023.  

Hallitus virkistäytyy lavatanssibileissä.  

 

 

 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta myöhemmin. 

 

 

 

25. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 17:34. 

  



  

 

 

 

  

 

_______________________________________  _______________________________________ 

Saara Vuorinen, puheenjohtaja  Valtteri Hakala, sihteeri 

 

_______________________________________  _______________________________________  

Lisbeth Laine, pöytäkirjantarkastaja  Henrietta Mikkola, pöytäkirjantarkastaja 


